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Kommunstyrelsens ordförande

Kommunfullmäktige 2024-04-08

Svar på interpellation från Elisabeth Johansson
(S) angående kommunens koldioxidbudget

Elisabeth Johansson (S) har i en interpellation den 4 mars 2024 ställt frågor om

kommunens koldioxidbudget och om de territoriella utsläppen minskar med 1424

per år i Täby kommun, när koldioxidbudgeten kommer att revideras samt vilka

åtgärder kommunen vidtar under år 2024 för att minska utsläppen av avgaser.

I samband med att kommunstyrelsen den 4 december 2023, 3 196, behandlade

klimatstrategin och föreslog att kommunfullmäktige skulle anta strategin, så gav

kommunstyrelsen ett särskilt uppdrag till kommundirektören. Uppdraget till

kommundirektören är att inventera de kommunala verksamheternas utsläpp, ta

fram och genomföra åtgärder samt undersöka former för uppföljning mot

beslutade måli strategin. För närvarande pågår ett arbete med att klargöra hur

ovan nämnda inventering kan gå till på bästa sätt.

I Verksamhetsplan 2024, beslutad i kommunfullmäktige den 27 november 2023,

§ 193, star det att ”Kommunens koldioxidbudget ska utvecklas som ett instrument

för att uppnå beslutade klimatmål (uppdrag 2023-2026)”. Uppdraget kommer

att fullföljas efter att de kommunala verksamheternas utsläpp är inventerade,

åtgärder beslutade samt att formerna för uppföljning är klarlagda. Det går

därmed inte i nuläget följa upp i vilken omfattning de territoriella utsläppen i

Täby minskar. I sammanhanget är det också viktigt att understryka att Täby

kommyån inte har rådighet över alla utsläpp inom kommunens gränser.
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